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T.a.v. Ministerie van Infrastructuur en Milieu 

Al jarenlang fiets ik elke dag: Eerst uren door de Brabantse velden op weg naar school, 
tegenwoordig door Amsterdam om op de universiteit te komen. Ook al jaren wordt ik 
daarbij gehinderd door snorfietsen op het fietspad: Ze gaan te hard, maken veel lawaai, 
en zijn te vervuilend. Dit zorgt voor gevaarlijke situaties en leidt tot luchtvervuiling, waar 
ik als asthma patient erg veel last van heb. Daarom zou ik u vriendelijk, doch dringend, 
willen verzoeken om snorfietsen van het fietspad te verbieden. Doet u dit alstublieft 
voor uzelf, alle andere Nederlandse fietsgebruikers, en het milieu 

Met vriendelijke groet, 

merlijn Kersten


